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ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Δευτέρα 29 Ιουλίου 2024 
  
  
Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας κ. Σκυλακάκη Θεόδωρο 
 
Θέμα: Ζητήματα σχετικά με την εγκατάσταση μονάδας παραγωγής ηλεκτρικής 
ενέργειας από βιοαέριο στη θέση «ΒΑΤΩΝΤΑΣ» της Δ.Ε. Ν. Αρτάκης του Δήμου 
Χαλκιδέων Ν. Ευβοίας 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εκφράζω σοβαρές ανησυχίες σχετικά με την προγραμματισμένη εγκατάσταση 
μονάδας παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας από βιοαέριο στη θέση «ΒΑΤΩΝΤΑΣ» της 
Δ.Ε. Ν. Αρτάκης του Δήμου Χαλκιδέων Ν. Ευβοίας. Πιστεύω ότι η συγκεκριμένη 
τοποθεσία δεν είναι κατάλληλη για μια τέτοια βιομηχανία για τους εξής λόγους: 
1. Η μονάδα βρίσκεται σε άμεση γειτνίαση με κατοικημένες περιοχές, γεγονός που 
μπορεί να επηρεάσει την ποιότητα ζωής των κατοίκων λόγω της πιθανής όχλησης από 
θόρυβο, οσμές και ρύπους. Επιπλέον, η εγγύτητα σε αγροτικές καλλιέργειες μπορεί να 
έχει αρνητικές επιπτώσεις στη γεωργική παραγωγή, επηρεάζοντας τα τοπικά προϊόντα 
και την οικονομία της περιοχής. 
2. Η περιοχή περιλαμβάνει το πευκοδάσος του Πισσώνα, ένα σημαντικό 
οικοσύστημα που κινδυνεύει από πιθανές πυρκαγιές και άλλες περιβαλλοντικές 
καταστροφές. Υπάρχουν σοβαροί προβληματισμοί για την πιθανότητα πλημμυρικών 
φαινομένων που θα μπορούσαν να προκληθούν από την εγκατάσταση της μονάδας. 
3. Η εκπομπή ρύπων και η όχληση από οσμές αποτελούν σοβαρό κίνδυνο για τη 
δημόσια υγεία των κατοίκων της περιοχής. Υπάρχει επίσης ο κίνδυνος μόλυνσης των 
υδάτινων πόρων που χρησιμοποιούνται από τους κατοίκους και για τις γεωργικές 
δραστηριότητες. 
4. Η τοπική κοινωνία δεν έχει ενημερωθεί επαρκώς και δεν έχει συμμετάσχει στη 
διαδικασία λήψης αποφάσεων. Είναι κρίσιμο να ληφθούν υπόψη οι απόψεις και οι 
ανησυχίες των κατοίκων. 
5. Δεδομένου ότι έχουν περάσει επτά χρόνια από την έκδοση του ΓΠΣ, κρίνεται 
αναγκαία η τροποποίησή του για να αντανακλά τις τρέχουσες ανάγκες και συνθήκες 
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της περιοχής. Αυτό θα διασφαλίσει ότι οι αναπτυξιακές δραστηριότητες που θα είναι 
βιώσιμες και συμβατές με την προστασία του περιβάλλοντος και την ευημερία των 
κατοίκων. 
 
Λαμβάνοντας υπόψη τα προαναφερθέντα ζητήματα,  
 
Ερωτάσθε, 
 

1) Προτίθεστε να εξετάσετε την αναγκαιότητα ακύρωσης της εγκατάστασης 
της εν λόγω μονάδας στην περιοχή της Δ.Ε. Ν.Αρτάκης και να 
προχωρήσετε στις απαραίτητες ενέργειες για την προστασία του 
περιβάλλοντος και της δημόσιας υγείας; 
 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

Καζάνη Αικατερίνη 

 

                                  




